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Kolno, l2 grudnia 2019 r.

Pan
Zbigniew Tadeusz Twarowski
Radny Rady Miasta Kolno

W odpowiedzi na interpelacje nr 7 zlolone na sesji Rady Miasta w dniu 29.11.2019 dolycz4ce
zagospodarowania nieruchomoSci tzw. ,,babskiej targowicy" poprzez budowg na niej hali targowej
z uzasadnieniem zmniejszenia sig liczby niehandlowych niedziel oraz z tym zwi1zane ograniczenie
konkurencyjno6ci lokalnych kupc6w i przedsigbiorc6w zajmuj4cych sig handlem uprzejmie wyja6niam:

Propozycja Pana Radnego budowy hali targowej na nieruchomo6ci tzw. ,,babskiej targowicy"
w uzgodnieniu z lokalnymi przedsigbiorcami nie jest uzasadniona gl6wnie z przyczyn mo2liwoSci
efektywnego zagospodarowania nieruchomo6ci. Nieruchomo6i skladaj4ca sig z dz. nr geod. 1899 i 1898/5

o l4cznej pow.0,2013 ha po uwzglgdnieniu liniizabudovvy od drogi wojew6dzkiej, drogigminnej iodlegloSci
od s4siaduj1cych dzialek teoretycznie moglaby by6 zabudowana hal4 targow4 o powierzchni 545 mr.

Uwzglgdniaj4c ksztatt terenu przedstawiony nazal4czniku graficznym realna moZliwo66 zabudowy wyniesie
ok. 400 m2. Nie jest to powierzchnia przewidziana w calo5ci pod uslugi. Nalezy od niej odj46 ok. 25-40%
powierzchni w zalezno6ci od specyfiki ustug wynikaj4c4 z pomieszczen przeznaczonych pod zaplecza,

sanitariaty, komunikacjQ, magazyny i inne wynikajqce z warunk6w sanitarnych ippoz. W zwi4zku
z powyaszym powierzchnia pod handel wyniesie ok.240 m2 do 300 m2. Jest to bardzo mala powierzchnia
jak na halg targowq, zktorej niewielu handlowc6w mogloby skorzysta6. Ponadto uwaZam,2e proponowana

przez Pana Radnego lokalizacja w znacznej odlegloSci od zabudowy wielorodzinnej nie bgdzie korzystna

dla ratowania handlu niedzielnego. W odczuciu zdecydowanej wigkszoSci moich rozm6wc6w nie ma potrzeby

budowy halitargowej w Kolnie na wskazanej nieruchomoSci.

Tylko z warunk6w technicznych co do moZliwej powierzchni handlowej obiektu oszacowanej
jak wyzej odstgpujg od dalszej analiry zasadno6ci budowy hali targowej tj. studium wykonalno6ci, analizy

ekonomicznej, badania potrzeb rynku - klienta, lokalizacji. Przedstawiony przyktad hali targowej w LomZy

nie ma przeloZenia na miasto Kolno. Lom2a to duZe miasto zdobr1lokalizacj4 hali targowej przy dworcu

autobusowym w centrum miasta ma mozliwo:i6 utrzymania obiektu zoplat targowych i dzierZaw stanowisk

targowych. Nie rozwi4zuje to konkurencyjnoSci lokalnych handlowc6w i przedsigbiorc6w (nie mozna

ograniczy( handlu tylko do miejscowych uZytkownik6w), wolno5i handlu czgsto dziala przeciw lokalnym

handlowcom i przedsigbiorcom, kt6rzy ptac4 wszystkie podatki na terenie danego miasta. Handlowiec -
przedsigbiorca nie posiadaj4cy u nas dzialalnoSci wnosi tylko opiatg targow4, kt6ra zaledwie pokrywa koszty

utrzymania targowicy (dobrze jest wtedy je2eli wzbogaca rynek o nowe produkty kt6rych nie oferuj4 lokalni

handlowcy). Nie znajdujg uzasadnienia budowy hali targowej jako rozwi4zanie ,,zmniejszania sig liczby

handlowych niedziel". Targowiska zwykle nie sprzedajq tzw. spo2ywki (lub maly asortyment) ze wzglgdu

na obowi4zuj4ce warunki sanitarne. Moirn zdaniem lokalni handlowcy i przedsigbiorcy sq przygotowani

do zabezpieczenia potrzeb mieszkaric6w miasta Kolno w niedziele niehandlowe.

Do wiadomo5ci:
Przewodnicz4cy Rady Miasta


